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Interpelacje i zapytania radnych 
 
Wiceprzewodniczący Rady ANDRZEJ ZIELIŃSKI 
 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. Ja mam jedno pytanie związane z 
tym co przeżywamy co roku, ze świętem Wszystkich Świętych i Dniem Zadusznym i 
udziałem nas mieszkańców, a także gości w uroczystościach związanych z przeżywaniem 
tych dni na cmentarzu. Otóż kilka lat temu zwróciłem uwagę na to, że od strony zachodniej ta 
część przylegająca bezpośrednio do cmentarza, czyli ta część kolejowa jest w fatalnym stanie 
i źle świadczy o mieście. Rozmawiałem z wieloma ludźmi, z gośćmi, którzy przyjeżdżają, 
mówią - zróbcie coś z tym, bo przecież ten mur i to co za tym murem do linii kolejowej jest w 
fatalnym stanie i źle świadczy o mieście. Kilka lat temu prosiłem Pana Burmistrza o to, żeby 
zwrócić się do Kolei, która jest właścicielem, równocześnie wydaje mi się, że również z 
zarządcą cmentarza, czyli z parafią można by było próbować się dogadać, żeby tą część 
uporządkować, wzdłuż kolei tuż za murem cmentarnym. Naprawdę tam te chaszcze, krzewy 
bardzo źle świadczą o mieście, szczególnie wobec tych, którzy tam na co dzień nie 
przebywają, a przyjeżdżają od czasu do czasu i po prostu wydają nam fatalne świadectwo. 
Bardzo proszę o zajęcie się tą sprawą. Jeśli Pan Burmistrz zechciałby odpowiedzieć, czy w 
ogóle trwały rozmowy w tej sprawie, to bardzo proszę. Dziękuję. 
 
BURMISTRZ MIASTA 
 
Pan Przewodniczący Zieliński podniósł kwestię terenów pokolejowych. Oczywiście w 
poprzednim okresie robiliśmy taką akcję z PKP sprzątania terenów przykolejowych i to 
będziemy czynić na pewno dalej. Natomiast my nadal oczekujemy na odpowiedź dyrekcji 
PKP. Chcemy uregulować pewne obszary. Ja Państwu wspominałem już o tym, że jest kilka 
takich miejsc w zasięgu czy w otoczeniu kolejowym, w tym właśnie pomiędzy torami a 
cmentarzem, że chcemy te nieruchomości przejąć dla naszego wykorzystania. 
 


